
Referat fra Bestyrelsesmøde 21. august 2023 

 

Fraværende: Bjarne, Bjørn 

Referent: Anna 

1. Der er, udover dele af bestyrelsen, kun to tilmeldte hhv. arbejdsdag og sommerfest. 

På arbejdsdagen skulle affaldsskure males og fællesvejen fejes. 

Det besluttes at lægge op til, at de, der benytter de respektive affaldsskure, går sammen om at male 

disse. 

Per fra nr. 145 sørger for fejning af fællesvejen vha. en fejemaskine. 

2. Deltagerne på sommerfesten enes om at ændre formatet og bestille mad fra Bilka (naturligvis for 

egen regning). 

De øvrige praktiske opgaver vedr. sommerfesten er på plads.  

3. Per oplever til tider at blive bedt om telefonnumre til beboere af leverandører af f.eks. Norlys el.a.. 

Det griber ind i GDPR, og er ikke oplysninger, Per må videregive. Vi aftaler, at Per må henstille til, at 

leverandører selv kontakter kunder i Grundejerforeningen. 

4. Per har oprettet et G-drev til alle foreningens dokumenter. Bestyrelsen vil på sigt blive introduceret 

til dette. 

5. Efter planen lægges fjernvarme ind i 2028. Der er informationsmøde i Arenaen den 29. august, hvor 

interesserede opfordres til at deltage. Skulle beboere have interesse i andre varmekilder, f.eks. 

varmepumpe, skal reglerne for dette, og kommunens grænser for støj overholdes. Drøftelsen 

genoptages senere. 

6. De sidste 15 hækplanter skal plantes. Det aftales, at Kirsten, Per og Per fra nr. 145 trækker i 

plantetøjet fredag den 20. oktober. 

 

 


